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Annika Andersson 

 
 
 
 
Kfm § 9   Dnr14/Ks127   940 
Interpellation ställd till kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2014-04-28 
Annika Andersson, C inkommer med interpellation till kommunstyrelsens 
ordförande Åke Nilsson.  
 
”I Socialdemokraternas budgetmotion förslås att Alliansregeringens 
nedsättning av arbetsgivaravgiften för de under 26 år slopas. 
Samma förslag finns hos Miljöpartiet och i Vänsterpartiet. Detta skulle 
innebära ökade arbetskraftskostnader för kommuner och landsting med ca 
2,8 miljarder kronor över riket. Centerpartiet har en viktig roll i samtliga 
folkvalda församlingar att bevaka så att skatter och avgifter inte höjs på 
jobb och för företagare.  
 
Med tanke på den ekonomiska situation och ansträngda ekonomi som 
Vilhelmina kommun har, samt de utmaningar som vi står inför på 
välfärdsområdet med allt för få företag som anställer och allt för få 
människor – händer och fötter både i äldreomsorg och skola, så är jag 
bekymrad.  
 
Mina frågor till kommunstyrelsen ordförande lyder enligt följande:  
 
1. Hur mycket har kommunen tjänat totalt på alliansregeringens satsning 

med sänkta arbetsgivaravgifter? 
 

2. Hur många fler har man haft möjlighet att anställa för de pengarna? 
 

3. Hur mycket kommer kommunens utgifter att höjas genom ovan nämnd 
slopning av arbetsgivaravgifterna om Socialdemokraterna tar 
regeringsmakten efter valet i september? 
 

4. Hur har majoriteten i kommunen tänkt budgetera för den eventuella       
höjningen? Var kommer pengarna att tas ifrån? 
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Kfm §  9    (forts)  Dnr14/Ks127   940 
Interpellation ställd till kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson. 

 
5. Hur tänker ni ta hänsyn till de kringeffekter som t ex ökad  arbetslöshet 

och minskade skatteintäkter som påverkar skatteunderlaget? 
 

6. Hur tänker majoriteten i kommunen arbeta för att fler under 26 år ska få 
riktiga jobb i hela kommunen? ” 

 
Ordförande meddelar att han är förhindrad att ta upp interpellationen för 
behandling då den inte faller inom de kommunala kompetensen då den i allt 
väsentligt handlar om frågor som beslutas av regering och riksdag. 
 
Annika Andersson anser att interpellationen bör få ställas och att hon 
önskar få frågan prövad av kommunfullmäktige. 
 
Ordförande ställer Annika Anderssons förslag under proposition. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 
kommunfullmäktige beslutat avslå Anderssons förslag. 
 
Votering begärs emellertid och följande propositionsordning uppläses och 
godkänns: 
Den som röstar för att interpellationen inte får ställas, röstar ja. 
Den som röstar för att interpellationen får ställas röstar nej. 
 
Verkställd omröstning utfaller med 21 ja och 14 nej. Se omröstningsbilaga 1. 
Kommunfullmäktige har således beslutat att interpellationen inte får ställas. 
 

  KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 

                                   att interpellationen inte får ställas. 
 
Reservation mot beslutet anförs av Gunilla Jansson, Robert Svensson, 
Annika Andersson och Mattias Ihrström, samtliga C, Tommy Streling, 
Douglas Pettersson och Maria Lundqvist, samtliga PA, Jonny Kärkkäinen, 
Rickard Norberg och Inga-Lena Larsson, samtliga KD, Patrick Willems och 
Helen Gavelin, båda FP samt Katharina Hahlin och Patrik Nilsson, båda M. 
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Åke Nilsson 
Tommy Streling 

 
 
 
 
 
Kfm §  10 Dnr14/Ks141  940 
Interpellation ställd till kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson gällande 
Sjukstugefrågan i Södra Lappland.  
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2014-04-28 
Tommy Streling, PA inkommer med  interpellation ställd  till 
kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson gällande Sjukstugefrågan i Södra 
Lappland.  
 
” I ett pressmeddelande från Västerbottens läns landsting, 18 februari 2014, 
samt genom landstingsrådet Peter Olofsson (S), aviserades att Västerbottens 
läns landsting och Vilhelmina kommun arbetar som bäst med att lösa 
situationen för distriktssköterskemottagningarna i Vilhelmina.  
 
Beaktat utvecklingen vi skådat den senaste tiden, då Landstinget p.g.a.                                                                             
av läkarbrist, aviserat att verksamheterna vid 
distriktsköterskemottagningarna i fjälldalarna åter försämras för att 
patientsäkerheten ska säkras vid sjukstugan i Vilhelmina, reser sig många 
frågetecken. Hur patientsäkerheten och Hälso-och sjukvårdslagen 
upprätthålls i Dikanäs/Saxnäs verkar nämligen förbisett.  
 
Det är övertydligt att Landstinget varken tillskjuter tillräckligt med resurser till 
primärvården eller tillser att kompetensförsörjning/personalrekrytering 
fungerar när inte ens en mycket kostsam ”stafettläkarmodell” fungerar ens 
hjälpligt utan nu har havererat fullständigt.  
 
Primärvårdsuppdraget, om avsevärda nedskärningar vid Dorotea hälsocentral, 
talar även det sitt tydliga språk. Men kommunerna har likaledes haft svårt med 
rekryteringen till t.ex. till medicinsk enhet i Vilhelmina med ansvar för den nu 
kommunaliserade hemsjukvården, liksom till vårdplatser i Dorotea.  
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Kfm § 10   (forts) Dnr14/Ks141  940 
Interpellation ställd till kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson gällande 
Sjukstugefrågan i Södra Lappland.  
 
Frågeställningar som högst önskvärda att få besvarade, då de även är av 
principiell art: 
1. Vilka politiska beslut är tagna för att Vilhelmina kommun ska ”lösa 
situationen” för distriktsköterskemottagningarna tillsammans med 
Landstinget? Vilka politiska beslut finns för ett ”påbörjat samarbete” i 
distriktsköterskemottagningsfrågan? 
 
2. När blev ansvaret för distriktsköterskemottagningarna i Saxnäs och 
Dikanäs en kommunal fråga och angelägenhet? 
 
3. Hur ska Vilhelmina kommun agera gentemot Landstinget när nu ytterligare 
försämringar sker på distriktssköterskemottagningarna i Saxnäs och Dikanäs? 
 
Genom ett kontrakt för ”sjukstugemodellen”, undertecknat vid 
socialdemokraternas distriktskongress den 5 april 2014, finns ett antal löften 
som berörda kommuner ska följa framgent.  
 
Om ett av socialdemokraterna framtida styrt landsting, respektive ett antal s-
styrda kommuner, här utlovar en gemensamt ansvar för kompetensförsörjning 
och rekrytering, finns följande frågor som är av största intresse att få svar på: 
 
4. Var ligger problemet för Vilhelmina kommun idag beträffande svårigheten 
att rekrytera till hemsjukvården/medicinsk enhet? Hur kan detta avhjälpas? 
 
5. Var ligger problemet i Landstinget, när distriktsläkarrekryteringen totalt 
havererat? Hur tror kommunalrådet att ett gemensamt rekryteringsansvar ska 
kunna avhjälpa detta allvarliga problem? 
 
6. Hur kommer den socialdemokratiska majoriteten i Vilhelmina kommun 
agera för att Landstinget i dagsläget och långsiktigt ska sköta sina åtaganden 
vid sjukstugan i Vilhelmina, enligt patientsäkerhetslagen och hälso-och 
sjukvårdslagen, och borga för en god sjukvård? ”  
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Kfm § 10   (forts) Dnr14/Ks141  940 
Interpellation ställd till kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson gällande 
Sjukstugefrågan i Södra Lappland.  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att interpellationen får ställas 
 
att interpellationen besvaras vid kommunfullmäktiges sammanträde 
2014-06-16 
-- 
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Ks 
Mikael Österberg 
Mikael Danielsson,Vma 
Ulf Hansson 

 
 
 
Kfm § 11 Dnr14/Ks110  940 
Motion med krav på kollektivavtal i offentlig upphandling 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2014-04-28 
Motion med krav på kollektivavtal i offentlig upphandling har inlämnats av 
Mikael Österberg, Mikael Danielsson i Vilhelmina och Ulf Hansson, 
samtliga (S).  
 
”Gång på gång ser vi nya exempel för hur kollektivavtal inte följs på svensk 
arbetsmarknad. Särskilt pinsamt är det när det sker i socialdemokratiskt 
styrda kommuner. Det ska inte vara ett hinder i offentlig upphandling att 
ställa krav på att anlitade företag har gällande kollektivavtal, när företaget 
har anställda.  
 
Vi anser att Vilhelmina kommun snarast bör införa som generellt krav i alla 
sina upphandlingar att anlitade företag ska ha gällande kollektivavtal när 
anlitade företag har anställda. Kravet ska även gälla kommunägda företag.  
 
Vi föreslår därför att Vilhelmina kommun snarast i sin upphandlingspolicy ska 
införa som generellt krav att anlitade företag ska ha gällande kollektivavtal när 
företaget har anställda. ” 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
-- 
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Ks 
Annika Andersson 

 
 
 
 
Kfm § 12   Dnr14/Ks131   940 
Motion för en öppen kommunikation genom att inrätta tjänst som 
informatör/kommunikatör/marknadsförare.  
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2014-04-28 
Motion för en öppen kommunikation genom att inrätta tjänst som 
informatör/kommunikatör/marknadsförare har inlämnats av  
Annika Andersson, C.  
 
”Väl skött information gör den kommunala förvaltningen mer öppen, mer 
genomskådlig och förbättrar invånarnas möjligheter till delaktighet och 
växelverkan. En informatör arbetar med kommunövergripande 
information och kommunikation från och om organisationen 
kommunen. 
 
En informatörs arbetsuppgifter kan vara: 
- Arbeta med generellt kommunikationsstöd till organisationen. Stötta och 
utbilda organisationen i grundläggande mediefrågor samt driva, utvärdera 
och utveckla kommunens medie-och kommunikationsarbete.  
- Identifiera nyheter i verksamheterna och skriva pressmeddelanden, 
nyheter och inlägg i sociala medier.  
-  Hjälpa journalister att hitta rätt kontaktpersoner och rätt information i vår 
organisation samt hjälpa journalister och fotografer i samband med olika 
evenemang.  
-  Utveckla rutiner och processer för Vilhelmina kommuns 
kriskommunikation samt utbilda och utvärdera i frågan.  
-  Ha huvudansvar för kommunens hemsida som ger relevant information 
till medborgare och besökare.   
 
Många kommuner har redan insett vikten av bra kommunikation och 
information till medborgarna exempelvis vår grannkommun Storuman. I en 
del kommuner har man informatörer för varje enskild verksamhet. Denna 
typ av tjänst är något som Vilhelmina kommun verkligen skulle behöva, 
och vi kanske kan börja med en typ av basic informatörstjänst som sedan 
utvecklas enligt vår kommuns behov.  
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Kfm § 12  (forts)  Dnr14/Ks131   940 
Motion för en öppen kommunikation genom att inrätta tjänst som 
informatör/kommunikatör/marknadsförare.  
 
Med anledning av ovanstående yrkar jag att Vilhelmina 
kommunfullmäktige beslutar:  
 
-att uppdra till kommunstyrelsen att inrätta en tjänst enligt motionens 
intentioner samt prioritera medel för detta.”  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning 
-- 
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Ks 
Vilhelmina Trafikskola 

 
 
 
 
Kfm § 13 Dnr14/Ks107  940 
Medborgarförslag – angående den nu avstängda Hantverkargatan 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2014-04-28 
Medborgarförslag har inlämnats av Stefan och Christer Pettersson, 
Vilhelmina Trafikskola, angående den nu avstängda Hantverkargatan.  
 
”Vilhelmina Trafikskola föreslår att den nu avstängda Hantverkargatan görs 
om till enkelriktat med riktning posten mot tingshuset. Anledningen är bla 
att det känns mycket onödigt att stänga av en gata nära centrum för att det 
ligger en busshållsplats där med relativt få turer.  
 
Vilhelmina Trafikskola tycker också det är bra att våra elever får öva på en 
lite längre enkelriktad gata istället för de 2 korta som finns i Vilhelmina nu.  
 
Vi har funderat på söka dispens för att övningsköra på denna väg men det 
syns inte bra ut för allmänheten om övningsbilarna kör mot 
förbudsskyltarna även om vi skulle få dispens, därför anser vi den lösningen 
mindre bra. Ur miljösynpunkt får det ses som ”välgörande” att inte behöva 
köra ända ner till Statoil och köra Hantverksgatan-Posten, eller behöva åka 
runt Folkets hus eller runt Konsum där man ofta blir ”stående” pga tät trafik 
för att åter komma ut på Volgsjövägen, om man har anledning att vilja 
vända efter ha passerat Ica Tallen.” 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och 
beslut . 
-- 
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Kfm § 14    Dnr14/Ks049    042 
Ekonomisk redovisning 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2014-04-28 
Under överläggning i ärendet deltar ekonomichef Lars Ekbäck. 
Resultatet för 2013 uppgick till + 9,5 Mkr. I resultatet finns en återbetalning 
från AFA med 9,9 Mkr. 
Det är ännu inte känt om några s.k. AFA-pengar kommer att utbetalas under 
innevarande år. 
Arbetet med delårsrapporten för april är under färdigställande. 
Dagens likviditet uppgår till 36,6 Mkr, pensionsförvaltningen omfattar 
78,7 Mkr. Ur årets investeringsbudget har hittills 4,7 Mkr disponerats. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Robert Svensson och Rickard Norberg. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att notera redovisningen. 
--  
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Ekonomichef 
 

 
 
 
 
 
Kfm § 15 
Ks § 35                    14-3/8-11 
Au § 12  Dnr14/Ks032     049 
Resultatutjämningsreserv  
 
Ärendebeskrivning 
Au 2014-01-27 
Ekonomichefen presenterar i skrivelse 2014-01-20 förslag till riktlinjer och 
hantering av resultatutjämningsreserv.  
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att hänskjuta ärendet till kommunstyrelsen utan eget förslag. 
-- 
Ks 2014-03-04  
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att fastställa upprättat förslag till riktlinjer och hantering av 
resultatutjämningsreserv enligt bilaga.  
-- 
Kfm 2014-04-28 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att fastställa upprättat förslag till riktlinjer och hantering av 
resultatutjämningsreserv enligt bilaga.  
-- 
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Ekonomichef 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 16 
Ks § 91   Dnr14/Ks084    043 
Ombudgetering 2014 avseende 2013 års verksamhet 
 
Ärendebeskrivning 
Ks 2014-04-01 
Ekonomichef Lars Ekbäck förslår i skrivelse 2014-03-25 att en 
ombudgetering sker inom driftsbudgeten med 1396,3 tkr: 
Kommunstyrelsen   174,1 tkr 
Utbildningsnämnden 518,4 tkr 
Socialnämnden  703,8 tkr 
 
Inom investeringsbudgeten anhålls om tilläggsanslag med totalt 2270,7 tkr 
Kommunstyrelsen   750,5   tkr 
Utbildningsnämnden 1240,2 tkr 
Socialnämnden  280,0   tkr 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE  
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att godkänna upprättat förslag till ombudgetering. 
-- 
Kfm 2014-04-28  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att godkänna upprättat förslag till ombudgetering. 
-- 
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Mikael Danielsson 
 
Ks § 38   Ks § 93 
Au § 21   Kfm § 17 
Au § 439 
Au § 388 
Au § 268 
Kfm § 29 Dnr 13/Ks114  940 
Motion – Saxnäsgården seniorboende, ett unikt fjällnära! S. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2013-06-10 
Mikael Danielsson, S, Saxnäs inkommer med motion ang. Saxnäsgården 
seniorboende, ett unikt fjällnära! 
 
”Många i Kultsjödalen har under lång tid oroat sig över den negativa 
utvecklingstrend som råder vid Saxnäsgårdens äldreboende. Avvecklingen 
och neddragningarna får inte fortsätta längre! Den bakomliggande 
problematiken och svårigheterna vi brottas med är givetvis kända, men det 
påvisar bara nödvändigheten att våga tänka nytt för att finna framgång. 
 
Problemet är att hälften av de totalt 25 lägenheterna som finns idag på 
Saxnäsgårdens äldreboende står tomma eller används till förrådsutrymme 
och annat. Samtidigt som underlaget av äldre ortsbor i dalgången är för litet 
för att kunna fylla upp platserna. Även om ortsborna alltid ska stå i förtur. 
 
Förslaget innebär att Vilhelmina kommun i samarbete med Saxnäsgården, 
kompletterar dagens äldreboende med ett seniorboende. Ett tryggt boende i 
den unika fjällmiljö som kan erbjudas på Saxnäsgården. Till detta boende 
bör det ges möjlighet att ansöka från olika delar av landet. 
 
Lyckas vi med föresatsen så skapas en naturlig cirkulation från pigga och 
självgående pensionärer med eget seniorboende, till mera vårdnadskrävande 
äldre i livets slutskede. Ökar beläggningen på äldreboendet säkras dagens 
hotade vårdplatser och jobb inom yrket, samtidigt som man lägger grunden 
för nya arbetstillfällen i dalgången och kommunen. 
 
Till en början lär det vara sportstugeärende och hemvändare med 
anknytning till området som först söker sig hit, men det finns många ntom i 
landet som lockas av att framleva sin ålderdom i det unika seniorboende i 
fjällmiljö som skapas här. 
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Ks § 93     (forts) Kfm § 17     (forts) 
Ks §  38    (forts) 
Au § 21    (forts) 
Au § 439  (forts) 
Au § 388  (forts) 
Au § 268  (forts) 
Kfm § 29  (forts) Dnr 13/Ks114  940 
Motion – Saxnäsgården seniorboende, ett unikt fjällnära! S. 
 
Ägarna till Saxnäsgården, som vill medverka till att seniorboende 
förverkligas erbjuder därför inflyttande seniorer att nyttja 
turistanläggningens alla befintliga aktiviteter och bekväma faciliteter som 
restaurang, spa, hobbylokal, träningslokal, badbassäng m m. Sedan har vi 
fjällnaturen runt knuten med all dess rekreation och avkoppling. Men för att 
lyckas behövs ett samarbete mellan kommunen och upplåtaren av boendet. 
 
Tanken är att pensionärerna slussas in allt eftersom det finns lediga 
lägenheter. De första åren så räknar vi med att brukaren klarar sin vardag 
själv i ett aktivt seniorboende, men med stor möjlighet till uppköp av olika 
sorters servicetjänster att välja på. Den dag åldern och hälsan börjar svikta 
hos brukaren, ökar graden av vård och omsorg för att slutligen övergå till 
normal äldrevård på boendet. På detta sätt säkras en mycket viktig 
arbetsplats i dalgången, samtidigt som våra äldre kan se fram emot vård i 
närområdet och en chans för folk utifrån att flytta hit. 
 
Mot bakgrund av ovan yrkar jag 
Att: Vilhelmina kommun prioriterar frågan om ett seniorboende på 
Saxnäsgården för att utveckla och trygga verksamheten. 
Att: Vilhelmina kommun tar med frågan vid nästa upphandling av 
Saxnäsgårdens äldreboende med ägarna till anläggningen för att se om detta 
är möjligt att utveckla.” 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
-- 
Au 2013-08-20 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att uppdra till kommunchefen att upprätta förslag till yttrande till 
arbetsutskottets sammanträde 2013-11-12 
 
 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 16 
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Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
Kfm § 17 (forts) 
Ks § 93   (forts) 
Ks § 38    (forts) 
Au § 21   (forts) 
Au § 439 (forts) 
Au § 388 (forts) Dnr 13/Ks114  940 
Motion – Saxnäsgården seniorboende, ett unikt fjällnära! S. 
 
Au 2013-11-12 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att återuppta ärendet till behandling vid arbetsutskottets sammanträde 2013-
12-10. 
-- 
Au 2013-12-10 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att uppdra till kommunchefen att upprätta motionssvar till arbetsutskottets 
sammanträde 2014-01-21. 
-- 
Au 2014-01-27 
Ett motionssvar har upprättats av kommunchef Karl-Johan Ottosson. 
 
”Bakgrund 
 
Motionären yrkar på att Vilhelmina kommun prioriterar frågan om 
seniorboende på Saxnäsgården för att utveckla och trygga verksamheten, 
samt att man i samverkan med ägarna till Saxnäsgården beaktar detta vid 
nästa avtalsperiod.  
 
Nytt hyresavtal med Saxnäsgården har upprättats för perioden 
2014-01-01 till 2016-12-31. Avtalet omfattar endast nedre plan där 
Vilhelmina kommun bedriver äldreboende för de som fått beslut om detta.  
 
Övre plan har återgått till hyresvärden som i diskussion med Vilhelmina 
kommun angett ambitionen att starta seniorboende. Vilhelmina kommun  
har varit behjälplig med viss ombyggnation för att göra detta möjligt ur ett 
logistiskt perspektiv.  
 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 17 
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Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
Kfm § 17  (forts) 
Ks § 93    (forts) 
Ks § 38    (forts) 
Au § 21   (forts) Dnr 13/Ks114  940 
Motion – Saxnäsgården seniorboende, ett unikt fjällnära! S. 
 
Inom ramen för det nya avtalets utformning så har inte Vilhelmina kommun 
lokaler för att förverkliga motionärens förslag. Däremot så kommer 
fastighetsägaren att verka för en lösning som motionären föreslagit.  
 
I och med detta anser jag motionen besvarad.” 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN  
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att avslå motionen då Vilhelmina kommun inte är fastighetsägare 
 
att konstatera att fastighetsägaren dock har planer som överensstämmer  
med motionärens viljeinriktning 
 
att därmed förklara motionen besvarad. 
-- 
Ks 2014-03-04 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att avslå motionen då Vilhelmina kommun inte är fastighetsägare 
 
att konstatera att fastighetsägaren dock har planer som överensstämmer  
med motionärens viljeinriktning 
 
att därmed förklara motionen besvarad. 
-- 
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Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
Kfm § 17 (forts) 
Ks § 93    (forts) Dnr 13/Ks114  940 
Motion – Saxnäsgården seniorboende, ett unikt fjällnära! S. 
 
Ks 2104-04-01 
Under överläggning i ärendet föreslår Åke Nilsson att kommunstyrelsens 
tidigare förslag till motionssvar ändras enl följande: 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
  
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att konstatera att fastighetsägaren har planer som överensstämmer med 
motionärens viljeinriktning 
 
att därmed förklara motionen besvarad. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 
kommunstyrelsen beslutat bifalla Nilssons förslag. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
  
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att konstatera att fastighetsägaren har planer som överensstämmer med 
motionärens viljeinriktning 
 
att därmed förklara motionen besvarad. 
--- 
Kfm 2014-04-28  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att konstatera att fastighetsägaren har planer som överensstämmer med 
motionärens viljeinriktning 
 
att därmed förklara motionen besvarad. 
--- 
 
 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 19 
Kommunfullmäktige   2014-04-28 
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Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Robert Svensson        Ks § 39  Kfm § 18 
Ekonomi                    Au § 22 
Christer Staaf            Au § 440 

Au § 387 
Au § 269   14-3/16-17 
Kfm § 30 Dnr 13/Ks220  940 
Motion – om entreprenörsjobb. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2013-06-10 
Motion om entreprenörsjobb har inlämnats av Roberts Svensson, C. 
”Att erbjuda sommarjobb för unga har under många år varit en självklarhet 
för de flesta kommuner. Det ger unga en möjlighet att tjäna egna pengar 
men de ger även ungdomar självförtroende och kontakter för framtida jobb. 
Sommarjobben ger en god introduktion till arbetslivet och är något som jag 
hoppas Vilhelmina kommun fortsättningsvis skall kunna erbjuda sina unga 
invånare. 
 
Jag tror att nuvarande koncept med sommarjobb kan utvecklas och 
förbättras för de som så önskar och vill. Genom att satsa på ungas 
entreprenörsanda kan ungdomar, istället för att bli tilldelade ett 
sommarjobba av kommunen, ges möjligheten att starta ett eget företag. 
Detta kan de göra med hjälp av ett startbidrag från kommunen, en 
introduktionskurs i kommunens regi i att starta eget företag samt en 
handledare som bistår med stöd under sommaren. Det här tror jag, förutom 
att det ger unga kunskaper i entreprenörskap, också kan leda till ökad 
initiativ förmåga. Det leder troligtvis även till att feriearbetarna presterar 
bättre, har roligare och skapar ett gott kontaktnät när de arbetar inom något 
de finner intressant och är skapat av dem själva. Förutom intresset som 
drivkraft så är även möjligheten att tjäna pengar ett starkt incitament då 
lönen är företagets vinst. 
 
Inte bara de unga feriearbetarna/entreprenörerna tjänar på detta 
arrangemang, utan även kommunen. Satsningen på entreprenörskap hos 
unga leder förhoppningsvis till att några fortsätter med sina företag även 
efter sommarlovet. Steget, att efter skolans slut starta eget blir heller inte 
lika stort när man redan tidigare testat på att driva ett eget företag. Olika 
sådana projekt förekommer redan idag i åtskilliga kommuner i Sverige med 
gott resultat och borde enligt min mening vara en självklarhet även i 
Vilhelmina kommun. 
Som exempel kan nämnas att i Kävlinge har kommunen jobbat tillsammans 
med Almi med entreprenörsjobb/sommarjobb. I konceptet ”Roligaste 
sommarjobbet” har flera kommuner deltagit. Vi kanske kan  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 20 
Kommunfullmäktige   2014-04-28 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Kfm § 18    (forts) 
Ks §  39      (forts) 
Au § 22      (forts) 
Au § 440    (forts) 
Au § 387    (forts) 

                                   Au § 269    (forts) 
Kfm § 30    (forts) Dnr 13/Ks220  940 
Motion – om entreprenörsjobb. 
 
utveckla UF-företagande som redan bedrivs av Malgomajskolan. Listan på 
exempel kan göras lång och vi bör ta del av de många framgångsrika 
koncepten som ett led i att skapa en möjlighet till entreprenörsjobb i 
Vilhelmina kommun. 
 
Detta behöver alltså inte bara bli en kortsiktig satsning för en sommar utan 
kan bli en investering för framtiden och bidra till att skapa morgondagens 
entreprenörer och företagare i Sverige och inte minst i Vilhelmina kommun. 
Det ligger dessutom helt i kommunens linje och vilja lyfta fram 
småföretagande och företagsamhet som en stark motor och en viktig kugge 
för Vilhelminas framtid. 
 
Därför föreslår jag att kommunfullmäktige beslutar följande: 
 
Att satsa på entreprenörsjobb för unga feriearbetare. 
 
Att erbjuda ett alternativ till traditionellt sommarjobb genom att ekonomiskt 
stödja unga entreprenörer som startar ett eget företag. 
 
Att uppdra till kommunledningen att ta fram riktlinjer för entreprenörsjobb i 
vår kommun.”  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
-- 
Au 2013-08-20 
att uppdra till kommunchefen att upprätta förslag till yttrande till 
arbetsutskottets sammanträde 2013-11-12 
--  
Au 2013-11-12 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
att återuppta ärendet till behandling vid arbetsutskottets sammanträde 2013-
12-10. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 21 
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Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
 
 
Kfm § 18 (forts) 
Ks § 39    (forts) 
Au § 22   (forts) 
Au § 440  (forts) Dnr 13/Ks220  940 
Motion – om entreprenörsjobb. 
 
Au 2013-12-10 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att uppdra till kommunchefen att upprätta yttrande till kommunstyrelsens 
arbetsutskott 2014-01-21. 
-- 
Au 2014-01-27 
Yttrande har 2013-12-27 upprättats av enhetschef Christer Staaf.  
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN  
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att bifalla motionen 
 
att erbjuda sommarlovs entreprenörer sommarferiejobb till ungdomar 
mellan 15-17 år, dvs födda 1999,1998 och 1997. 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att genomföra verksamheten kommande 
sommar 
 
att anvisa erforderliga medel,20.000:- ur verksamhet 1329. 
-- 
  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 22 
Kommunfullmäktige   2014-04-28 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
 
Kfm § 18 (forts) 
Ks § 39    (forts) Dnr 13/Ks220  940 
Motion – om entreprenörsjobb. 
 
Ks 2014-03-04 
Yttrande i ärendet avges av Anita Johansson och Rickard Norberg. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att bifalla motionen 
 
att erbjuda sommarlovs entreprenörer sommarferiejobb till ungdomar 
mellan 15-17 år, dvs födda 1999,1998 och 1997. 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att genomföra verksamheten kommande 
sommar 
 
att anvisa erforderliga medel, 20.000:- ur verksamhet 1329. 
-- 
Kfm  2014-04-28 
Robert Svensson tackar för motionssvaret. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att bifalla motionen, 
 
att erbjuda sommarlovs entreprenörer sommarferiejobb till ungdomar 
mellan 15-17 år, d.v.s. födda 1999,1998 och 1997, 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att genomföra verksamheten kommande 
sommar, 
 
att anvisa erforderliga medel, 20.000:- ur verksamhet 1329. 
-- 
 
  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 23 
Kommunfullmäktige   2014-04-28 
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Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Annika Andersson 
 
Kfm § 19 
Ks §  53 
Au § 54 
Au § 23    14-5/32-33 
Kfm § 80 Dnr 13/Ks369  940 
Motion – Inför utmaningsrätten på kommunal verksamhet 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2013-12-16 
Motion inför utmaningsrätten på kommunal verksamhet har inlämnats av 
Annika Andersson, C.  
 
” Vilhelmina kommuns uppgift är att ge innevånarna en så bra service som 
möjligt till så låga kostnader som möjligt. De pengar som skattebetalarna 
bidrar med ska användas så effektivt som möjligt. Ett sätt att nå dit är att 
införa möjligheten för privata företag/föreningar att begära att kommunen 
upphandlar verksamhet i konkurrens, en så kallad utmaningsrätt.  
 
Utmaningsrätten innebär enligt Svenskt Näringsliv att företag som ser en 
möjlighet att bedriva kommunal verksamhet i alternativ regi ska få chans att 
göra det genom en begäran att verksamheten upphandlas i konkurrens. Att 
få konkurrenshandlingarna har stora fördelar ur såväl kvalitets- som 
kostnadssynpunkt torde de flesta partier vara överens om.  
 
Om ett företag ser en möjlighet att driva en specifik tjänst eller verksamhet 
billigare än kommun (med bibehållen eller högre kvalitet) ska företaget 
kunna begära att få den upphandlad. Kommunen skulle då, inom  en 
bestämd  tidsperiod vara tvungen att genomföra en öppen 
anbudsförhandling av den tjänsten eller verksamheten.  
 
Kommunen ska självklart alltid ha möjlighet att säga nej om det finns 
synnerliga skäl emot ett sådant förfarande. Kommunen  ska naturligtvis 
kunna välja att upphandla en verksamhet tillsammans med någon annan 
verksamhet, begära in anbud på hela eller delar av en verksamhet etc.  
Detta utifrån vad som anses lämpligt för att gynna tex. kvalitetsutveckling 
men också ekonomi.  
Då Vilhelmina kommun har högre kostnader än nyckeltalet i landet inom en 
del verksamheter så borde vi ha god förutsättning för att kunna bli 
utmanade.  
 
 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 24 
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Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
Kfm § 19  (forts) 
Ks §  53   (forts) 
Au § 54    (forts) 
Au §  23   (forts) 
Kfm § 80  (forts) Dnr 13/Ks369  940 
Motion – Inför utmaningsrätten på kommunal verksamhet 
 
Myndighetsutövning och strategiska ledningsfunktioner ska inte kunna bli 
föremål för en utmaning. Verksamheter som redan är utlagd på entreprenad 
ska inte kunna bli föremål för utmaning under pågående avtalsperiod.  
 
Med anledning av ovanstående yrkar jag att Vilhelmina 
kommunfullmäktige beslutar: 
att införa utmaningsrätt i Vilhelmina kommun i enlighet med motionens 
intentioner .” 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

 
att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
-- 
Au 2014-01-27 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR  
 
att uppdra till kommunchefen att utarbeta förslag till motionssvar. 
-- 
Au 2014-02-18 
Förslag till yttrande har upprättats.  
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN  
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att avslå motionen 
 
att därmed förklara motionen besvarad. 
-- 
 
 
 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 25 
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Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
Kfm § 19  (forts) 
Ks § 53    (forts)  Dnr 13/Ks369  940 
Motion – Inför utmaningsrätten på kommunal verksamhet 
 
Ks 2014-03-04 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att avslå motionen 
 
att därmed förklara motionen besvarad. 
 
Ledamöterna Ingrid Ericsson C, Rickard Norberg KD och Helen Gavelin 
FP reserverar sig mot beslutet. 
-- 
Kfm 2014-04-28 
Margaretha Löfgren och Åke Nilsson yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag. Nilsson yrkar dessutom att den andra attsatsen i kommunstyrelsens 
förslag ska tas bort. 
 
Robert Svensson yrkar bifall till motionen. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Annika Andersson och Viveka 
Abramsson. 
 
Efter avslutad överläggning ställer ordförande de två förslagen mot 
varandra. 
 
Efter genomförd omröstning finner ordförande att kommunfullmäktige 
beslutat bifalla kommunstyrelsens förslag med Nilssons ändringsyrkande. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att avslå motionen. 
 
Reservation mot beslutet anförs av Annika Andersson, Robert Svensson,         
Mattias Ihrström och Gunilla Jansson, samtliga C samt Helen Gavelin och 
Patrick Willems, båda FP. 
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Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Annika Andersson 
 
 
 
 
 
Kfm § 20 
Ks § 54 
Au § 55 
Au § 24    14-5/34 
Kfm § 81 Dnr 13/Ks370  940 
Motion – Skärpt policy för tjänsteresor – för en hållbar miljö och ekonomi 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2013-12-16 
Motion-Skärpt policy för tjänsteresor-för en hållbar miljö och ekonomi har 
inlämnats av Annika Andersson, C.  
 
” Vilhelmina kommun samarbetar med många kommuner i olika 
sammanhang. Att vi prioriterar fysiska möten och utbildningar tycker jag 
personligen är viktigt och bra, man ska inte underskatta ett personligt möte 
eller att sitta runt ett bord och samtala.  
En kommun och dess politiker har till uppgift att förvalta medborgarnas 
skattepengar på ett effektivt och bra sätt. Trots att jag tycker detta med 
fysiska möten är viktigt måste vi även vara realistiska och se hur vår 
ekonomiska situation ser ut, överallt där vi kan spara ska vi , enligt mig, 
spara och skapa hållbara lösningar.  
 
När det gäller vår miljö så måste alla dra sitt strå till stacken. Sverige har 
höga ambitioner på miljömål och dessa gäller även Västerbotten och 
Vilhelmina. På Länsstyrelsens hemsida kan man läsa: De flesta 
luftföroreningar minskar successivt, förutom kväveoxider och partiklar. 
Trafikplanering och ändrat beteende hos trafikanterna är exempel på vad 
som krävs för att åtgärda problemen. Kväveoxider bidrar till övergödning, 
försurning och bildning av marknära ozon. Detta ger negativa effekter i 
form av algblomningar, syrebrist, minskad biologisk mångfald och skador 
på vegetation.  
 
I Vilhelmina kommun har vi genom åren satsat på att bygga enormt fina 
distanslösningar med modern teknisk utrustning (se bilaga). Sammanlagt 
har dessa kostat ca 320 tkr och just nu byggs även en fin kommunal 
ledningscentral som är projekterad att kosta ca 4,7 mkr.  
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Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
Kfm § 20   (forts) 
Ks §  54    (forts) 
Au §  55    (forts) 
Au §  24    (forts) 
Kfm § 81   (forts) Dnr13/Ks370  940 
Motion – Skärpt policy för tjänsteresor – för en hållbar miljö och ekonomi 
 
Det är svårt att få fram exakta siffror för tjänsteresor, men så här såg det ut 
2011 (på ett ungefär): 
Kommunen har hyrt bil från 
Strauka       351 gånger till en kostnad av            510,265,56 exkl. moms 
Bil & Fritid    42 gånger till en kostnad av            83,007,90 exkl. moms 
Det är gjorts 330 flygresor till en kostnad av       878,277,75 exkl. moms 
Kommunen har betalat ut reseersättning och traktamente 
för 839,297,11 (x antal resor) 
 
Detta indikerar att vår kommun lägger ut i runda slängar (och detta varierar 
såklart från år till år) ca 2,3 mkr + moms på tjänsteresor och tjänstebilar. 
Även om det finns skrivningar kring  att samåkning ska ske i mesta möjliga 
mån ska det även tilläggas att kommunala verksamheter har ”sin egen” 
hyrbil  som nyttjas. Detta kan medföra att dessa verksamheter inte meddelar 
sina resor på den kommunala s.k. samåkningssidan. P g a detta missar 
tjänstemän ofta chansen att samåka.  
 
Med dom  fina distanslösningar vi faktiskt har menar jag att kommunens 
tjänstemän vid varje givet tillfälle, där De ser att finns möjlighet, ska begära 
att få delta vid möten på distans (via telefon och videolänk).   
Om det fanns ett krav på detta tror jag att Vilhelmina i framtiden kunde 
spara miljö och pengar på ett effektivt och hållbart sätt.  
 
Med anledning av ovanstående uppmanar jag Vilhelmina 
kommunfullmäktige: 
att ge kommunstyrelsen i uppdrag att skärpa policyn för tjänsteresor för att 
drastiskt minska tjänsteresor. ” 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
--  
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Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
 
Kfm § 20  (forts) 
Ks § 54     (forts) 
Au § 55    (forts) 
Au § 24    (forts) Dnr13/Ks370  940 
Motion – Skärpt policy för tjänsteresor – för en hållbar miljö och ekonomi 
 
Au 2014-01-27 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR  
 
att uppdra till kommunchefen att utarbeta förslag till motionssvar. 
-- 
Au 2014-02-18 
Förslag till yttrande har upprättats.  
    
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN  
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att bifalla motionen 
 
att därmed förklara motionen besvarad. 
-- 
Ks 2014-03-04  
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att bifalla motionen 
 
att därmed förklara motionen besvarad. 
-- 
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Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 20  (forts) Dnr13/Ks370  940 
Motion – Skärpt policy för tjänsteresor – för en hållbar miljö och ekonomi 
 
Kfm 2014-04-28 
Annika Andersson tackar för motionssvaret. 
 
Margaretha Löfgren, Lillemor Jonsson och Åke Nilsson yrkar bifall till 
motionen. 
Nilsson yrkar dessutom att den andra attsatsen bör tas bort. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 
kommunfullmäktige beslutat bifalla kommunstyrelsens förslag med Åke 
Nilssons ändringsyrkande. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att bifalla motionen. 
-- 
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Kommunchef 
Ekonomi 
Åke Nilsson 

 
 
 
 
 
Kfm § 21 
Ks § 90   Dnr14/Ks134    940 
Fullmäktigeberedning utveckling Kittelfjäll 
 
Ärendebeskrivning 
Ks 2014-04-01 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att tillsätta en beredning för att ta fram ett beslutsunderlag för hur den 
framtida exploateringen av markområden med tillhörande kommunalt 
vatten och avlopp ska planeras för de kommande åren i Kittelfjäll. 
 
I beredningens uppdrag ingår även att ta fram lämplig etappindelning av 
exploateringen i Kittelfjäll, kostnadsberäkna densamma och lämna förslag 
på finansiering samt lämna förslag till exploateringsavtal som kan användas 
i det fortsatta arbetet tillsammans med exploatörerna i området. 
 
att beredningen ska bestå av åtta ledamöter, två från (S) och en vardera från 
övriga partier i fullmäktige. 
 
att uppdra till kommunchefen att utse en tjänstemannagrupp. 
 
att uppdraget ska redovisas till kommunstyrelsens sammanträde 2014-09-23. 
-- 
Kfm 2014-04-28 
Åke Nilsson yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. Nilsson yrkar 
dessutom att kommunfullmäktige ur det egna kapitalet bör anvisa 50.000:- 
för beredningens kostnader.  
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Kfm § 21  (forts)  Dnr14/Ks134    940 
Fullmäktigeberedning utveckling Kittelfjäll 
 
Valberedningens ordförande Mikael Österberg föredrar valberedningens 
förslag till utredningens ledamöter: 
 
Åke Nilsson, S (sammankallande) 
Lillemor Jonsson, S 
Margaretha Löfgren, V 
Tommy Streling, PA 
Katharina Hahlin, M 
Rickard Norberg, KD 
Annika Andersson, C 
Patrick Willems, FP 
 
Efter avslutade överläggning prövar ordförande de olika förslagen. 
 
Efter genomförda propositioner finner ordförande att kommunfullmäktige 
beslutat bifalla kommunstyrelsens förslag kompletterat med Åke Nilssons 
tilläggsyrkande, samt även att kommunfullmäktige beslutat bifalla 
valberedningens förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att tillsätta en beredning för att ta fram ett beslutsunderlag för hur den 
framtida exploateringen av markområden med tillhörande kommunalt 
vatten och avlopp ska planeras för de kommande åren i Kittelfjäll. 
 
I beredningens uppdrag ingår även att ta fram lämplig etappindelning av 
exploateringen i Kittelfjäll, kostnadsberäkna densamma och lämna förslag 
på finansiering samt lämna förslag till exploateringsavtal som kan användas 
i det fortsatta arbetet tillsammans med exploatörerna i området. 
 
att beredningen ska bestå av åtta ledamöter, två från (S) och en vardera från 
övriga partier i fullmäktige. 
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Kfm § 21   (forts)  Dnr14/Ks134    940 
Fullmäktigeberedning utveckling Kittelfjäll 
 
att uppdra till kommunchefen att utse en tjänstemannagrupp. 
 
att uppdraget ska redovisas till kommunstyrelsens sammanträde 
2014-09-23, 
 
att ur det egna kapitalet anvisa 50 000 kronor för beredningens kostnader. 
 
att utse följande ledamöter i beredningen: 
 
Åke Nilsson, S  
Lillemor Jonsson, S 
Margaretha Löfgren, V 
Tommy Streling, PA 
Katharina Hahlin, M 
Rickard Norberg, KD 
Annika Andersson, C 
Patrick Willems, FP 
 
att utse Åke Nilsson som sammankallande i beredningen. 
-- 
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Kfm § 22 
Ks § 36 
Au § 15  Dnr14/Ks027  266 
Årsredovisning 2013 – Skogssällskapet 
 
Ärendebeskrivning  
Au 2014-01-27 
Skogssällskapet överlämnar årsredovisning avseende kommunens skogar 
för 2013.  
 
Årets resultat uppgår till 409 009 kronor. 
 
Av balansräkningen framgår att de likvida medlen uppgår till 878 779 kronor. 
Av de likvida medlen kan 800 000 kronor överföras till kommunens konto, utan 
att detta inverkar på skogsförvaltningen för 2014. Detta enligt uppgift 
från Skogssällskapet.  
 
Ekonomienheten föreslår kommunstyrelsen besluta 
 
att godkänna Skogssällskapets årsredovisning för 2013 
 
att överföra 800 000 kronor till kommunens konto 
 
att delge kommunfullmäktige årsredovisningen.  
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN  
 
Kommunstyrelsen beslutar att 
 
att godkänna Skogssällskapets årsredovisning för 2013 
 
att överföra 800 000 kronor till kommunens konto 
 
att delge kommunfullmäktige årsredovisningen.  
-- 
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Kfm § 22  (forts) 
Ks § 36     (forts) Dnr14/Ks027  266 
Årsredovisning 2013 – Skogssällskapet 
 
Ks 2014-03-04  
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 
 
att godkänna Skogssällskapets årsredovisning för 2013 
 
att överföra 800 000 kronor till kommunens konto 
 
att delge kommunfullmäktige årsredovisningen.  
-- 
Kfm 2014-04-28 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att notera redovisningen. 
--  
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Kfm § 23 Pärm 
Delgivningar 
 
1. Länsstyrelsen Norrbotten – Protokoll inspektion hos Överförmyndaren i 

Vilhelmina kommun enligt 19 kap.17 § föräldrabalken och 2024 §§ 
förmynderskapsförordningen 

2. Länsstyrelsen Västerbotten – Ny ersättare i kommunfullmäktige för Kurt 
Ekbäck – Mikael Hansson 

3. Skogssällskapet – Årsredovisning 2013 
4. Överförmyndaren i Vilhelmina kommun – Beslut om delegation.  

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att lägga delgivningarna till handlingarna. 
-- 

 
 
 
 
 
 
 

 
  


